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Nybro Schacksällskap  
bildat 1910 

Styrelseprotokoll för Nybro Schacksällskaps (NSS) sammanträde 2024-01-22 kl 19.30 – 21.30 
digitalt via videolänk.  

Deltagare: Mikael Alriksson, Johnny Williamsson, Henrik Carlsson, Mikael Cederblad och Berny Jonsson.  

§1 Ordföranden Mikael Alriksson öppnade mötet och hälsade välkomna. 

§2 Val av mötesfunktionärer och justeringsmän för kvällen 
a) Val av ordförande för kvällens möte: Mikael Alriksson 
b) val av sekreterare för kvällen: Johnny Williamsson 
c) val av två justeringsmän tillika rösträknare: Mikael Alriksson och Henrik Carlsson 

§3 Föregående styrelsemöte (2023-12-12) 

Vid vårt förra möte som var sammankallat med anledning av frågor kring det förestående lokalbytet 
avhandlades förutom villkor för hyra av Harlekin även frågor om försäkring av våra inventarier och om 
sökande av lokalbidrag från kommunen. 

Henrik hade med anledning av detta begärt in offert från nio försäkringsbolag och hittills fått in svar från 
två av dessa, nämligen IF och Dina Försäkringar. 

IF:s offert – som Henrik muntligen kommenterat och ifrågasatt—innehöll ett erbjudande om försäkring 
till ett pris av 6 863 kr per helår. Styrelsen bedömde denna kostnad helt orimlig och kan därmed 
avfärdas omedelbart. 

Dina Försäkringars offert täcker inventarier upp till ett belopp om 40 000 kr med en självrisk på 10% av 
basbeloppet (57 300 kr) dvs 5 730 kr. Försäkringen omfattar även Täckningsbidragsförlust = om vi på 
grund av försäkringsskada går miste om inkomster utgår ersättning med maximalt 250 000 kr = har 
förstås ingen relevans för oss! Dessutom ingår rättskydd upp till fem basbelopp (5x57 300 kr = 268 500 
kr) vilket inte heller känns som om det skulle bli aktuellt för oss att kunna kräva ut. Vidare ingår ett 
skydd mot verksamhetsansvar på 10 miljoner kr om vi genom vår verksamhet orsakar skador för tredje 
man!! Slutligen ingår ett skydd mot förmögenhetsbrott – om vi blir bestulna på pengar täcker 
försäkringen ett belopp upp till 1 miljon kronor. Tydligen är försäkringsbolag väldigt förtjusta i 
paketlösningar som täcker alla uppkomliga händelser, även helt orimliga. Emellertid, denna försäkring 
erbjuds oss för 2 574 kr för helår så den är mera överkomlig i jämförelse med IF:s offert. 

Mötet beslöt att invänta flera offerter från de försäkringsbolag Henrik tillskrivit så får vi se vilka 
alternativ som finns.  

Henrik ska också söka hyresbidrag när så blir möjligt. 

§4 Ekonomi 

Henrik redogjorde för vår ekonomi som den blev 2023. Enligt den blev vårt överskott 43 699,54 kr men 
då ska hänsyn tas till att hyran för Jutegården hösten 2023 inte kunde tas med som kostnad 2023 då 
fakturan kom in för sent för att kunna belasta förra året. Men periodiseringar av kostnader och intäkter 
förekommer vanligen inte i små ideella föreningar. Fakturan ifråga var på 7 780 kr. Om man beaktar 
hyreskostnaden så skulle överskottet istället hamnat på strax under 36 000 kr, vilket också är mycket 
bra!  

Vi har i år fått in medlemsavgifter på nästan 11 000 kr vilket måste vara ett rekord. 
För övrigt har vi erhållit 12 050 kr från Schackakademin och övriga erhållna bidrag med 12 175. LOK-stöd 
har inkommit med 9 200 kr. Just idag har vi en kassabehållning på cirka 125 000 kr! 

Henrik har även upprättat en budget som ser mycket bra ut för kommande året. 
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§5 Digitala bräden och övriga inköp 

Nu när vi har en ny lokal med tillgång till projektor och tillgång till ett låst rum där vi kan förvara 
inventarier på ett helt annat sätt än vi hade på Jutegården så har intresse väckts för att inhandla digitala 
schackbräden. Med sådana sparas partiet i ett minne och man kan även följa partierna utanför lokalen 
där spelet pågår genom en dator, en telefon eller på väggen via projektor. Nya möjligheter att analysera 
ett snabbschacksparti, t ex som ett led i utbildningen/träningen av juniorer. För att det ska blir 
meningsfullt är Henriks uppfattning att vi bör köpa fyra bräden om det ska vara aktuellt med inköp. 
Växjö har satsat på bräden av fabrikat DGT. För övrigt är det inte känt att någon klubb i regionen har 
köpt in några sådana bräden. 

Henrik har undersökt marknaden för digitala schackbräden och funnit två fabrikat som används av 
schackklubbar, dels DGT och dels Chess Evolution. Kostnaden för båda fabrikaten ligger på ca 10 000 
kr/st. Det är en engångskostnad, inget abonnemang eller andra kostnader efter inköpet. 

DGT-livesändning är ett beprövat digitalt bräde som används mycket. Nackdelen med brädet är att man 
måste dra kablar till en server och att dra sladdar för strömförsörjning. För en tränad person tar det 1-2 
timmar för att koppla upp fyra bräden. Den tiden behövs för varje gång man ska använda dom. 

Chess Evolution är trådlös och första gången man använder dem tar det cirka en timme att installera 
dem. Sedan tar det bara fem minuter i fortsättningen. En full laddning av dess batterier tar åtta timmar 
och sedan håller batteriet för att användas 10-12 timmar i sträck. Det kan lagra upp till 500 partier i 
minnet. I priset ingår schackklocka. 

Fråga för styrelsen, ska vi beställa fyra digitala bräden och vilket fabrikat i så fall? Och finns det möjlighet 
att få kommunalt investeringsbidrag till detta? 

Först, av praktiska skäl vid installation ter sig Chess Evolution som det bästa valet och det är bra att 
klocka som är kopplad till spelet ingår. Nackdelen att batteriet måste laddas 8 timmar innan – är inget 
problem med lite framförhållning enligt Henrik. När brädet är uppladdat håller det länge så man kan 
göra det i förväg.  

Vi har en stor kassabehållning och den ska användas för att berika schackintresset så ett inköp av fyra 
digitala schackbräden kan ses som en god investering för framtiden. Dock bör vi undersöka om vi kan 
ansöka hos Nybro kommun om ett investeringsbidrag till del av kostnaden. Henrik tror att vi i bästa fall 
skulle kunna få ett bidrag på 15 000 kr men ansökan måste i så fall ske först och sedan därefter lägga 
beställningen. 

Att ansöka om bidrag genom SISU bedöms som svårare att få, dels är maxbeloppet 10 000 kr och dels 
måste i så fall beställningen läggas av SISU. Mötet förordar att bidrag hellre söks hos Nybro Kommun 

Styrelsen tog sedan beslutet att först ansöka om bidrag, sedan oavsett om vi får bidrag eller inte inköpa 
fyra digitala bräden av fabrikat Chess Evolution. Någon direkt brådska med inköpen är det dock inte. Vi 
kommer inte att kunna anordna någon turnering med de digitala brädena förrän tidigast till hösten p.g.a 
att vi först måste lära oss att använda dem innan vi kan sjösätta en turnering med dem. 

Bland övriga inköpsförslag finns något som skulle tala om för passerande att vi finns i Harlekin. Man kan 
tänka sig en ”gatupratare” eller en ”beachflagga”. Det skulle kanske ge oss fler seniorer vid våra 
träningskvällar. Henrik och övriga hade ingen kostnadsbild men något kanske kan tillverkas lokalt i 
Nybro. Mikael Alriksson tog på sig att undersöka vad som finns och vad det kan kosta. 
 
Elin i Jutegården har satt upp ett anslag om att vi flyttat schacklokalen till Harlekin. 
Johnny hade förslag om att anslag borde kunna sättas upp i biblioteket och på någon affärs anslagstavla 
t ex ICA Kvantum. Henrik Carlsson åtog sig att skriva ut något och sätt upp på de två föreslagna 
platserna. 
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§6 Inkommande synpunkter och protest 

En medlem har inkommit med ett mail och bifogad skrivelse med rubriken Protest. Medlemmen vänder 
sig i första hand emot att styrelsen bytt lokal från Jutegården till Harlekin utan att förvissa sig om att 
informationen nått ut till medlemmen och att bytet skett med kort varsel vid årsskiftet 2023/2024.  

Medlemmen har i efterhand uppmärksammats på att styrelsens protokollsutdrag daterade 21/8, 13/11 
och 12/12 2023 som bland annat innehåller bilder från nya lokalen Harlekin men anser inte att styrelsen 
genom dessa publikationer varit tillräckligt tydliga under förhandlingarna om lokalbytet. Medlemmen 
förordar att informationen också skulle ha skickats som mail eller brev till medlemmarna.  

Vidare ifrågasätter medlemmen att kostnaden för Harlekin skulle bli så mycket lägre som 
protokollsutdragen ger sken av. Medlemmen hänvisar vidare till de goda kontakter med föreståndaren 
vid Jutegården som bidragit till att vår hyra i många fall efterskänkts. Då medlemmen känner att han och 
övriga medlemmar blivit överkörda av styrelsen i denna fråga framför medlemmen att NSS styrelse 
måste inbjuda till ett extra allmänt möte. Han anför också att NSS stadgar har en regel om att ett extra 
allmänt möte måste sammankallas om tio procent av medlemmarna kräver det och att en medlem kan 
inkomma med en protest inom 30 dagar emot ett styrelsebeslut. I övrigt anför medlemmen att även 
kassörens agerande under verksamhetssäsongen 2022/2023 som gav upphov till en meningsskiljaktighet 
med medlemmen borde föranleda ett extra allmänt möte.  

I skrivelsen fanns också ett krav på att ordföranden skulle svara för transport till och från Harlekin för 
vissa medlemmar. 

Styrelsen tog till sig av skrivelsen i så motto att styrelsen hade önskat att informationen om lokalbytet 
kunnat ske tidigare. Förhandlingar om den nuvarande lokalen Harlekin uppkom oväntat vid vår 
sommaraktivitet Gula Grillen i augusti och diskussioner om villkoren pågick sedan ända fram till den 20 
december. De aktiva medlemmarna som deltog i NSS aktiviteter under mitten/slutet av december fick 
den information som var möjlig innan kontraktet var underskrivet och färdigförhandlat. Den 21 
december publicerades det på NSS hemsida på väl synlig plats. Som medlemmen skriver fanns dock tre 
styrelseprotokoll publicerade på NSS hemsida att läsa för alla som har tillgång till internet.  

För medlemmens misstro till kassörens agerande får sägas att denna inte kan tas upp till prövning 
eftersom årsmötet den 15 maj 2023 enhälligt gav styrelsen ansvarsfrihet genom §11.  

Reglerna som medlemmen åberopar stadgas i NSS stadgar §3 4 mom och §16 1 mom 2 st stämmer i så 
motto att medlem som inte anser sig kunna biträda ett visst beslut har rätt att inom 30 dagar utträda ur 
föreningen med följd att beslutet inte kan tillämpas emot honom och ifråga om extra allmänt möte kan 
sådant krävas om tio procent av medlemmarna skriftligt inkommer med anhållan om detta.  

Styrelsen gav sekreteraren Johnny Williamsson i uppgift att skyndsamt svara på medlemmens brev och 
att redogöra för händelseförloppet som lett fram till lokalbytet och att framföra att styrelsen skulle ha 
önskat att beskedet om lokalbytet kunde ha skett i god tid innan lokalbytet.  Även att meddelandet 
borde gått ut via mail/brev och inte enbart genom muntlig information och informationen som lades ut 
på NSS hemsida den 21 december 2023. Även ska medlemmen ges svar på övriga tankar och frågor som 
medlemmen anfört i sitt mail till styrelsen.  

Styrelsen tar till sig av kritiken att informationen inte har varit så bra som den kunde varit. Som en följd 
av skrivelsen kommer ordföranden därför att skriva information om kommande evenemang och 
händelser då och då på NSS hemsida, typ ”Ordföranden har ordet” eller något liknande som 
förekommer i andra föreningar på hemsidor eller tidskrifter. All aktuell information är bra! 

Styrelsens uppfattning att ungdomsverksamheten i första hand underlättas genom att hyra Harlekin där 
NSS kan ha en permanent dator uppställd på kontoret och det finns ordentligt med utrymme för 
material. EGP genomfördes i helgen och lokalen fungerade bra, även om den är trängre än Stora Salen i 
Jutegården. Henrik och Mattias som var domare var nöjda och det var lätt att se när barnen räckte upp 
handen.  
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§7 Ändring/uppdatering av NSS stadgar 

Vid styrelsemötet som hölls 13 juni 2023 bestämdes i § 19 att Johnny och Henrik skulle utforma 
uppdaterade nya stadgar för NSS då de nuvarande är från 1990-talet och inte kan sägas täcka allt nytt 
som tillförts sedan dess, internet, datorer och sociala medium mm. 

Detta var tänkt att ske på ett sådant sätt att vi på kommande årsmöte skulle kunna besluta om 
ikraftträdande av nya stadgar, men Henrik anförde att Sveriges Schackförbund SSF kommer att 
omarbeta sina stadgar under den närmaste tiden och för att vi ska vara säkra på att vi inte stadgar något 
som strider mot SSFs kommande stadgar beslöts att vi skjuter fram vår uppdatering av NSS stadgar till 
dess vi fått ta del av SSFs nya stadgar. Således får arbetet med att uppdatera NSS stadgar anstå till 
hösten 2024. Johnny och Henrik får i uppdrag att ta fram ett förslag.   

§ 8 Träningar. Schema för vem som låser?  

Vi har fått klagomål på att larmet inte blivit påsatt och att lampa på toalett inte släckts. Vi har inte tagit 
fram någon rutinbeskrivning för vad som ska göras vid ankomst och stängning efter användning av 
Harlekin. Henrik hade tänkt att förevisa vad som måste göras, men då detta styrelsemöte sker via 
videolänk är det inte möjligt att praktiskt visa detta. 

NSS har tre nycklar till lokalen plus att det ligger en nyckelknippa i en låda på kontoret/förrådet. Mikael 
Alriksson, Henrik Carlsson och Mikael Cederblad har en vardera. Dessa nycklar är lika och går till 
huvudingången, spellokalen och kontoret/förrådet.  

Nyckelknippan som ligger i skåpet leder till flera dörrar, den ska förvaras i skåpet. 

Henrik fick i uppdrag att ta fram rutiner för vad som ska göras vid ankomst och stängning, likaså en 
städrutin och en rutin vid tävlingar. 

Mikael A fick i uppdrag att utarbeta ett schema för stängning så att inte Mikael C alltid behöver känna 
ansvar för stängning.    

§ 9 Nybörjarkurs. Ny start? 

Vi hade hoppats på fler anmälningar till förra årets nybörjarkurs. Men mötet enades om att det behövs 
för att bredda seniorverksamheten. Någon ny kurs i vår är dock inte aktuell.  

Mötet beslutade att en ny kurs kan komma att anordnas till hösten om intresse finns då. 

Flera av de som deltog förra året är nu anslutna till NSS som medlemmar eller stödmedlemmar.  
Eventuellt kommer några medlemmar att ansluta från Emmaboda, då Emmaboda SS inte längre har 
någon verksamhet. 

§10 Sponsorer. Aktivitet för våra sponsorer? 

Det är en bra idé att ge våra sponsorer något tillbaka, mer än bara omnämnande på vår hemsida. Tiden 
och orken räcker dock inte till just nu och vi får fortsätta fundera och komma på bra lösningar men vi 
skjuter lite på detta. När vi får de digitala schackbrädena kan man lägga in sponsorernas logotype vid 
presentationen, är ett möjligt förslag som går lätt att ordna.  

Styrelsemedlemmarna uppmanades att komma med förslag på aktiviteter eller annat lämpligt för våra 
sponsorer. 

§11 SM i Växjö. Bestämma bidrag till medlemmar som deltar 

SM går i Växjö till sommaren. Anmälan av deltagare bör ske innan 1 mars då avgifterna höjs. Avgifterna 
för deltagande i SM varierar beroende på vilken klass man ställer upp i och väljer att delta hela veckan 
eller bara weekend, från 350 kr upp till 750. För sena anmälningar kan avgiften vara så hög som 1000 kr. 
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För att göra det enkelt och rättvist förordade ordföranden att vi bidrar med 250 kr till varje medlem som 
deltar. Dessutom bidrar vi också med en T-shirt med tryck som talar om att Nybro SS deltar i SM i Växjö 
2024. Tröjorna föreslås inköpas från Johnnys son Christian som kan leverera dessa till en kostnad på 
cirka 100 kr/st. 

Mötet beslutade bifalla ordförandens förslag. Henrik får i uppdrag att beställa tröjorna när vi vet hur 
många som anmäler sig till SM. Samt att utforma trycket på tröjorna tillsammans med Christian 
Williamsson.  

Henrik meddelade också att NSS får ett bidrag från SSF för varje medlem som deltar i SM, han vet i 
dagsläget inte hur mycket. 

Henrik ska också lägga ut på NSS hemsida information om SM, hur man anmäler sig och om vårt bidrag 
till dem som anmäler sig. Mikael A hjälper Henrik med utformningen/formuleringen av meddelandet på 
hemsidan vid behov.   

§12 RF SISU Småland 

Henrik hade haft ett möte med Markus, konsulenten för SISU i Småland. 
NSS får poäng genom aktiviteter: samla ”lärgruppstimmar” som bildar en ”bank” 
Det får inte bara vara vanlig träning, turnering eller lagspel.  
Det ska vara någon form av inlärning, t ex analysering av partier, 45 minuter är ett minimum för att 
räknas oss tillgodo. Likaså att minst tre personer ingår i gruppen som har inlärning. 
Det kan vara styrelsemöte, ledarutbildning, instruktioner för digitala schackbräden som fordrar speciell 
kunskap vid användning. Simultan och teoretisk inlärning av spelöppningar, mittspel, offer eller slutspel. 
Studie av mästarpartier mm. Något som stimulerar inlärning. Harlekins projektor kan användas till 
mycket. 

Dessa insamlade lärgruppstimmar ger oss inte möjlighet att söka pengar till vår verksamhet. Det är inte 
heller aktuellt för oss att delta i SISUs egna utbildningar, dels för att de är mycket inriktade på 
idrottsföreningar och dels för att de är dyra med sina kurser. 
Däremot kan vi får köpa in material och läromedel via SISU eller få bidrag till utbildningskurser mm.  
Även stimulerande saker som riktar sig till alla medlemmar, typ bowlingen som vi hade som kickoff 2023 
kan bekostas av helt eller delvis av SISU. 

§13 Registerutdrag 

SSF införde som ett led i ungdomsverksamheten en regel för några år sedan att alla styrelseledamöter 
och alla ungdomsledare eller medlemmar som jobbar med barn/ungdom måste begära ut ett 
registerutdrag som visar att man inte är brottsligt belastad. Vi har gjort det en gång tidigare men de 
registerutdrag som vi har är för gamla. Enligt nuvarande regler ska vi begära ut ett nytt registerutdrag 
varje år. Detta ska uppvisas antingen genom att ordföranden får läsa registerutdraget från ett brev från 
Polismyndigheten och kuvertet ska vara oöppnat vid uppvisandet så att ordföranden är den första att 
öppna brevet. Allt för att risken för manipulation med innehållet ska vara obefintligt. Alternativt kan 
man begära ut registerutdraget via Minmyndighetspost, Kivra eller Billo och uppvisa registerutdraget för 
ordföranden via din mobiltelefon, läsplatta eller dator.  

Ordföranden Mikael A lovade skicka ut ett mail till berörda med länk till Polismyndigheten för att begära 
ut registerutdraget.  

§14 Nästa möte 

Nästa möte bestämdes till måndagen den 4 mars klockan 19.15 i Harlekin. 
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§15 Övriga frågor 

*Henrik påminde om att vi tidigare beslutat om en kommande blixtturnering på Skottdagen, se 
Protokollet från 13 juni 2023 §12.  

NSS följer den tradition som föregående ordföranden Lennart Andersson instiftade år 2016 att en 
Skottdagschackturnering spelas vart fjärde år den 29 februari. I år infaller datumet på en torsdag så 
Henrik får boka Harlekin för tiden 18.00 – 21.00 den kvällen. I år kommer turneringen att spelas med 
blixtregler, 9 ronder, 5 minuters speltid per spelare utan tidstillägg och med ELO-rating, dvs kungen får 
inte slås.  

Skottdagschackturneringen spelas internt, dvs vi skickar inte ut inbjudan men om någon 
uppmärksammar denna på vår hemsida eller på sociala medier så tillåter vi dessa att deltaga. Som pris 
delas tre Diplom ut, liksom vid tidigare turnering. Deltagarna bjuds på kaffe, saft eller motsvarande och 
någon kaka. Ingen startavgift, det är gratis att deltaga. 

*Henrik anförde också att det finns kaffe i skåpet och att det står medlemmarna fritt att även under 
spelkväll brygga kaffe när det finns.  

*Seniorträningarna, det är dålig uppslutning. Vi har ingen seniorledare vid träningskvällarna och det 
vore önskvärt om vi kunde ordna temakvällar. Som nämnts under §12 ovan kan man ägna en del av 
kvällen till analyser. En tanke är om en liten grupp t ex Kent, Henrik och Mattias tar på sig att leda 
verksamheten. Kent och Mattias får tillfrågas, Henrik gillar tanken. 

*Johnny har sedan tidigare kontakt med Franko Lukez fått ett preliminärt löfte om att Franko gärna 
kommer till oss och analyserar sex-sju av våra nyspelade partier i KM eller lagspel under en kväll och han 
vill inte ens ha betalt för detta. Johnny fick i uppgift att kontakta Franko för att spika en eller möjligen 
två kvällar under våren när det inte spelas KM. 

*Projektorn i Harlekin står till vårt förfogande alla kvällar och det är bra om den används när det kan 
vara till hjälp i vår verksamhet. 

 §16 Mötet avslutas 

Ordföranden Mikael Alriksson tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. Videolänken 
kopplades ner. 

NYBRO SCHACKSÄLLSKAP 2024-01-22 
Vid datorn    (Underskrifter sker via dator/mobil med hjälp av BankID) 

 

Johnny Williamsson, sekreterare 

 

Justeras   

 

 

 

Mikael Alriksson    Henrik Carlsson 
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Nybro Schacksällskap  
bildat 1910 


Styrelseprotokoll för Nybro Schacksällskaps (NSS) sammanträde 2024-01-22 kl 19.30 – 21.30 
digitalt via videolänk.  


Deltagare: Mikael Alriksson, Johnny Williamsson, Henrik Carlsson, Mikael Cederblad och Berny Jonsson.  


§1 Ordföranden Mikael Alriksson öppnade mötet och hälsade välkomna. 


§2 Val av mötesfunktionärer och justeringsmän för kvällen 
a) Val av ordförande för kvällens möte: Mikael Alriksson 
b) val av sekreterare för kvällen: Johnny Williamsson 
c) val av två justeringsmän tillika rösträknare: Mikael Alriksson och Henrik Carlsson 


§3 Föregående styrelsemöte (2023-12-12) 


Vid vårt förra möte som var sammankallat med anledning av frågor kring det förestående lokalbytet 
avhandlades förutom villkor för hyra av Harlekin även frågor om försäkring av våra inventarier och om 
sökande av lokalbidrag från kommunen. 


Henrik hade med anledning av detta begärt in offert från nio försäkringsbolag och hittills fått in svar från 
två av dessa, nämligen IF och Dina Försäkringar. 


IF:s offert – som Henrik muntligen kommenterat och ifrågasatt—innehöll ett erbjudande om försäkring 
till ett pris av 6 863 kr per helår. Styrelsen bedömde denna kostnad helt orimlig och kan därmed 
avfärdas omedelbart. 


Dina Försäkringars offert täcker inventarier upp till ett belopp om 40 000 kr med en självrisk på 10% av 
basbeloppet (57 300 kr) dvs 5 730 kr. Försäkringen omfattar även Täckningsbidragsförlust = om vi på 
grund av försäkringsskada går miste om inkomster utgår ersättning med maximalt 250 000 kr = har 
förstås ingen relevans för oss! Dessutom ingår rättskydd upp till fem basbelopp (5x57 300 kr = 268 500 
kr) vilket inte heller känns som om det skulle bli aktuellt för oss att kunna kräva ut. Vidare ingår ett 
skydd mot verksamhetsansvar på 10 miljoner kr om vi genom vår verksamhet orsakar skador för tredje 
man!! Slutligen ingår ett skydd mot förmögenhetsbrott – om vi blir bestulna på pengar täcker 
försäkringen ett belopp upp till 1 miljon kronor. Tydligen är försäkringsbolag väldigt förtjusta i 
paketlösningar som täcker alla uppkomliga händelser, även helt orimliga. Emellertid, denna försäkring 
erbjuds oss för 2 574 kr för helår så den är mera överkomlig i jämförelse med IF:s offert. 


Mötet beslöt att invänta flera offerter från de försäkringsbolag Henrik tillskrivit så får vi se vilka 
alternativ som finns.  


Henrik ska också söka hyresbidrag när så blir möjligt. 


§4 Ekonomi 


Henrik redogjorde för vår ekonomi som den blev 2023. Enligt den blev vårt överskott 43 699,54 kr men 
då ska hänsyn tas till att hyran för Jutegården hösten 2023 inte kunde tas med som kostnad 2023 då 
fakturan kom in för sent för att kunna belasta förra året. Men periodiseringar av kostnader och intäkter 
förekommer vanligen inte i små ideella föreningar. Fakturan ifråga var på 7 780 kr. Om man beaktar 
hyreskostnaden så skulle överskottet istället hamnat på strax under 36 000 kr, vilket också är mycket 
bra!  


Vi har i år fått in medlemsavgifter på nästan 11 000 kr vilket måste vara ett rekord. 
För övrigt har vi erhållit 12 050 kr från Schackakademin och övriga erhållna bidrag med 12 175. LOK-stöd 
har inkommit med 9 200 kr. Just idag har vi en kassabehållning på cirka 125 000 kr! 


Henrik har även upprättat en budget som ser mycket bra ut för kommande året. 







§5 Digitala bräden och övriga inköp 


Nu när vi har en ny lokal med tillgång till projektor och tillgång till ett låst rum där vi kan förvara 
inventarier på ett helt annat sätt än vi hade på Jutegården så har intresse väckts för att inhandla digitala 
schackbräden. Med sådana sparas partiet i ett minne och man kan även följa partierna utanför lokalen 
där spelet pågår genom en dator, en telefon eller på väggen via projektor. Nya möjligheter att analysera 
ett snabbschacksparti, t ex som ett led i utbildningen/träningen av juniorer. För att det ska blir 
meningsfullt är Henriks uppfattning att vi bör köpa fyra bräden om det ska vara aktuellt med inköp. 
Växjö har satsat på bräden av fabrikat DGT. För övrigt är det inte känt att någon klubb i regionen har 
köpt in några sådana bräden. 


Henrik har undersökt marknaden för digitala schackbräden och funnit två fabrikat som används av 
schackklubbar, dels DGT och dels Chess Evolution. Kostnaden för båda fabrikaten ligger på ca 10 000 
kr/st. Det är en engångskostnad, inget abonnemang eller andra kostnader efter inköpet. 


DGT-livesändning är ett beprövat digitalt bräde som används mycket. Nackdelen med brädet är att man 
måste dra kablar till en server och att dra sladdar för strömförsörjning. För en tränad person tar det 1-2 
timmar för att koppla upp fyra bräden. Den tiden behövs för varje gång man ska använda dom. 


Chess Evolution är trådlös och första gången man använder dem tar det cirka en timme att installera 
dem. Sedan tar det bara fem minuter i fortsättningen. En full laddning av dess batterier tar åtta timmar 
och sedan håller batteriet för att användas 10-12 timmar i sträck. Det kan lagra upp till 500 partier i 
minnet. I priset ingår schackklocka. 


Fråga för styrelsen, ska vi beställa fyra digitala bräden och vilket fabrikat i så fall? Och finns det möjlighet 
att få kommunalt investeringsbidrag till detta? 


Först, av praktiska skäl vid installation ter sig Chess Evolution som det bästa valet och det är bra att 
klocka som är kopplad till spelet ingår. Nackdelen att batteriet måste laddas 8 timmar innan – är inget 
problem med lite framförhållning enligt Henrik. När brädet är uppladdat håller det länge så man kan 
göra det i förväg.  


Vi har en stor kassabehållning och den ska användas för att berika schackintresset så ett inköp av fyra 
digitala schackbräden kan ses som en god investering för framtiden. Dock bör vi undersöka om vi kan 
ansöka hos Nybro kommun om ett investeringsbidrag till del av kostnaden. Henrik tror att vi i bästa fall 
skulle kunna få ett bidrag på 15 000 kr men ansökan måste i så fall ske först och sedan därefter lägga 
beställningen. 


Att ansöka om bidrag genom SISU bedöms som svårare att få, dels är maxbeloppet 10 000 kr och dels 
måste i så fall beställningen läggas av SISU. Mötet förordar att bidrag hellre söks hos Nybro Kommun 


Styrelsen tog sedan beslutet att först ansöka om bidrag, sedan oavsett om vi får bidrag eller inte inköpa 
fyra digitala bräden av fabrikat Chess Evolution. Någon direkt brådska med inköpen är det dock inte. Vi 
kommer inte att kunna anordna någon turnering med de digitala brädena förrän tidigast till hösten p.g.a 
att vi först måste lära oss att använda dem innan vi kan sjösätta en turnering med dem. 


Bland övriga inköpsförslag finns något som skulle tala om för passerande att vi finns i Harlekin. Man kan 
tänka sig en ”gatupratare” eller en ”beachflagga”. Det skulle kanske ge oss fler seniorer vid våra 
träningskvällar. Henrik och övriga hade ingen kostnadsbild men något kanske kan tillverkas lokalt i 
Nybro. Mikael Alriksson tog på sig att undersöka vad som finns och vad det kan kosta. 
 
Elin i Jutegården har satt upp ett anslag om att vi flyttat schacklokalen till Harlekin. 
Johnny hade förslag om att anslag borde kunna sättas upp i biblioteket och på någon affärs anslagstavla 
t ex ICA Kvantum. Henrik Carlsson åtog sig att skriva ut något och sätt upp på de två föreslagna 
platserna. 


 







§6 Inkommande synpunkter och protest 


En medlem har inkommit med ett mail och bifogad skrivelse med rubriken Protest. Medlemmen vänder 
sig i första hand emot att styrelsen bytt lokal från Jutegården till Harlekin utan att förvissa sig om att 
informationen nått ut till medlemmen och att bytet skett med kort varsel vid årsskiftet 2023/2024.  


Medlemmen har i efterhand uppmärksammats på att styrelsens protokollsutdrag daterade 21/8, 13/11 
och 12/12 2023 som bland annat innehåller bilder från nya lokalen Harlekin men anser inte att styrelsen 
genom dessa publikationer varit tillräckligt tydliga under förhandlingarna om lokalbytet. Medlemmen 
förordar att informationen också skulle ha skickats som mail eller brev till medlemmarna.  


Vidare ifrågasätter medlemmen att kostnaden för Harlekin skulle bli så mycket lägre som 
protokollsutdragen ger sken av. Medlemmen hänvisar vidare till de goda kontakter med föreståndaren 
vid Jutegården som bidragit till att vår hyra i många fall efterskänkts. Då medlemmen känner att han och 
övriga medlemmar blivit överkörda av styrelsen i denna fråga framför medlemmen att NSS styrelse 
måste inbjuda till ett extra allmänt möte. Han anför också att NSS stadgar har en regel om att ett extra 
allmänt möte måste sammankallas om tio procent av medlemmarna kräver det och att en medlem kan 
inkomma med en protest inom 30 dagar emot ett styrelsebeslut. I övrigt anför medlemmen att även 
kassörens agerande under verksamhetssäsongen 2022/2023 som gav upphov till en meningsskiljaktighet 
med medlemmen borde föranleda ett extra allmänt möte.  


I skrivelsen fanns också ett krav på att ordföranden skulle svara för transport till och från Harlekin för 
vissa medlemmar. 


Styrelsen tog till sig av skrivelsen i så motto att styrelsen hade önskat att informationen om lokalbytet 
kunnat ske tidigare. Förhandlingar om den nuvarande lokalen Harlekin uppkom oväntat vid vår 
sommaraktivitet Gula Grillen i augusti och diskussioner om villkoren pågick sedan ända fram till den 20 
december. De aktiva medlemmarna som deltog i NSS aktiviteter under mitten/slutet av december fick 
den information som var möjlig innan kontraktet var underskrivet och färdigförhandlat. Den 21 
december publicerades det på NSS hemsida på väl synlig plats. Som medlemmen skriver fanns dock tre 
styrelseprotokoll publicerade på NSS hemsida att läsa för alla som har tillgång till internet.  


För medlemmens misstro till kassörens agerande får sägas att denna inte kan tas upp till prövning 
eftersom årsmötet den 15 maj 2023 enhälligt gav styrelsen ansvarsfrihet genom §11.  


Reglerna som medlemmen åberopar stadgas i NSS stadgar §3 4 mom och §16 1 mom 2 st stämmer i så 
motto att medlem som inte anser sig kunna biträda ett visst beslut har rätt att inom 30 dagar utträda ur 
föreningen med följd att beslutet inte kan tillämpas emot honom och ifråga om extra allmänt möte kan 
sådant krävas om tio procent av medlemmarna skriftligt inkommer med anhållan om detta.  


Styrelsen gav sekreteraren Johnny Williamsson i uppgift att skyndsamt svara på medlemmens brev och 
att redogöra för händelseförloppet som lett fram till lokalbytet och att framföra att styrelsen skulle ha 
önskat att beskedet om lokalbytet kunde ha skett i god tid innan lokalbytet.  Även att meddelandet 
borde gått ut via mail/brev och inte enbart genom muntlig information och informationen som lades ut 
på NSS hemsida den 21 december 2023. Även ska medlemmen ges svar på övriga tankar och frågor som 
medlemmen anfört i sitt mail till styrelsen.  


Styrelsen tar till sig av kritiken att informationen inte har varit så bra som den kunde varit. Som en följd 
av skrivelsen kommer ordföranden därför att skriva information om kommande evenemang och 
händelser då och då på NSS hemsida, typ ”Ordföranden har ordet” eller något liknande som 
förekommer i andra föreningar på hemsidor eller tidskrifter. All aktuell information är bra! 


Styrelsens uppfattning att ungdomsverksamheten i första hand underlättas genom att hyra Harlekin där 
NSS kan ha en permanent dator uppställd på kontoret och det finns ordentligt med utrymme för 
material. EGP genomfördes i helgen och lokalen fungerade bra, även om den är trängre än Stora Salen i 
Jutegården. Henrik och Mattias som var domare var nöjda och det var lätt att se när barnen räckte upp 
handen.  







§7 Ändring/uppdatering av NSS stadgar 


Vid styrelsemötet som hölls 13 juni 2023 bestämdes i § 19 att Johnny och Henrik skulle utforma 
uppdaterade nya stadgar för NSS då de nuvarande är från 1990-talet och inte kan sägas täcka allt nytt 
som tillförts sedan dess, internet, datorer och sociala medium mm. 


Detta var tänkt att ske på ett sådant sätt att vi på kommande årsmöte skulle kunna besluta om 
ikraftträdande av nya stadgar, men Henrik anförde att Sveriges Schackförbund SSF kommer att 
omarbeta sina stadgar under den närmaste tiden och för att vi ska vara säkra på att vi inte stadgar något 
som strider mot SSFs kommande stadgar beslöts att vi skjuter fram vår uppdatering av NSS stadgar till 
dess vi fått ta del av SSFs nya stadgar. Således får arbetet med att uppdatera NSS stadgar anstå till 
hösten 2024. Johnny och Henrik får i uppdrag att ta fram ett förslag.   


§ 8 Träningar. Schema för vem som låser?  


Vi har fått klagomål på att larmet inte blivit påsatt och att lampa på toalett inte släckts. Vi har inte tagit 
fram någon rutinbeskrivning för vad som ska göras vid ankomst och stängning efter användning av 
Harlekin. Henrik hade tänkt att förevisa vad som måste göras, men då detta styrelsemöte sker via 
videolänk är det inte möjligt att praktiskt visa detta. 


NSS har tre nycklar till lokalen plus att det ligger en nyckelknippa i en låda på kontoret/förrådet. Mikael 
Alriksson, Henrik Carlsson och Mikael Cederblad har en vardera. Dessa nycklar är lika och går till 
huvudingången, spellokalen och kontoret/förrådet.  


Nyckelknippan som ligger i skåpet leder till flera dörrar, den ska förvaras i skåpet. 


Henrik fick i uppdrag att ta fram rutiner för vad som ska göras vid ankomst och stängning, likaså en 
städrutin och en rutin vid tävlingar. 


Mikael A fick i uppdrag att utarbeta ett schema för stängning så att inte Mikael C alltid behöver känna 
ansvar för stängning.    


§ 9 Nybörjarkurs. Ny start? 


Vi hade hoppats på fler anmälningar till förra årets nybörjarkurs. Men mötet enades om att det behövs 
för att bredda seniorverksamheten. Någon ny kurs i vår är dock inte aktuell.  


Mötet beslutade att en ny kurs kan komma att anordnas till hösten om intresse finns då. 


Flera av de som deltog förra året är nu anslutna till NSS som medlemmar eller stödmedlemmar.  
Eventuellt kommer några medlemmar att ansluta från Emmaboda, då Emmaboda SS inte längre har 
någon verksamhet. 


§10 Sponsorer. Aktivitet för våra sponsorer? 


Det är en bra idé att ge våra sponsorer något tillbaka, mer än bara omnämnande på vår hemsida. Tiden 
och orken räcker dock inte till just nu och vi får fortsätta fundera och komma på bra lösningar men vi 
skjuter lite på detta. När vi får de digitala schackbrädena kan man lägga in sponsorernas logotype vid 
presentationen, är ett möjligt förslag som går lätt att ordna.  


Styrelsemedlemmarna uppmanades att komma med förslag på aktiviteter eller annat lämpligt för våra 
sponsorer. 


§11 SM i Växjö. Bestämma bidrag till medlemmar som deltar 


SM går i Växjö till sommaren. Anmälan av deltagare bör ske innan 1 mars då avgifterna höjs. Avgifterna 
för deltagande i SM varierar beroende på vilken klass man ställer upp i och väljer att delta hela veckan 
eller bara weekend, från 350 kr upp till 750. För sena anmälningar kan avgiften vara så hög som 1000 kr. 







För att göra det enkelt och rättvist förordade ordföranden att vi bidrar med 250 kr till varje medlem som 
deltar. Dessutom bidrar vi också med en T-shirt med tryck som talar om att Nybro SS deltar i SM i Växjö 
2024. Tröjorna föreslås inköpas från Johnnys son Christian som kan leverera dessa till en kostnad på 
cirka 100 kr/st. 


Mötet beslutade bifalla ordförandens förslag. Henrik får i uppdrag att beställa tröjorna när vi vet hur 
många som anmäler sig till SM. Samt att utforma trycket på tröjorna tillsammans med Christian 
Williamsson.  


Henrik meddelade också att NSS får ett bidrag från SSF för varje medlem som deltar i SM, han vet i 
dagsläget inte hur mycket. 


Henrik ska också lägga ut på NSS hemsida information om SM, hur man anmäler sig och om vårt bidrag 
till dem som anmäler sig. Mikael A hjälper Henrik med utformningen/formuleringen av meddelandet på 
hemsidan vid behov.   


§12 RF SISU Småland 


Henrik hade haft ett möte med Markus, konsulenten för SISU i Småland. 
NSS får poäng genom aktiviteter: samla ”lärgruppstimmar” som bildar en ”bank” 
Det får inte bara vara vanlig träning, turnering eller lagspel.  
Det ska vara någon form av inlärning, t ex analysering av partier, 45 minuter är ett minimum för att 
räknas oss tillgodo. Likaså att minst tre personer ingår i gruppen som har inlärning. 
Det kan vara styrelsemöte, ledarutbildning, instruktioner för digitala schackbräden som fordrar speciell 
kunskap vid användning. Simultan och teoretisk inlärning av spelöppningar, mittspel, offer eller slutspel. 
Studie av mästarpartier mm. Något som stimulerar inlärning. Harlekins projektor kan användas till 
mycket. 


Dessa insamlade lärgruppstimmar ger oss inte möjlighet att söka pengar till vår verksamhet. Det är inte 
heller aktuellt för oss att delta i SISUs egna utbildningar, dels för att de är mycket inriktade på 
idrottsföreningar och dels för att de är dyra med sina kurser. 
Däremot kan vi får köpa in material och läromedel via SISU eller få bidrag till utbildningskurser mm.  
Även stimulerande saker som riktar sig till alla medlemmar, typ bowlingen som vi hade som kickoff 2023 
kan bekostas av helt eller delvis av SISU. 


§13 Registerutdrag 


SSF införde som ett led i ungdomsverksamheten en regel för några år sedan att alla styrelseledamöter 
och alla ungdomsledare eller medlemmar som jobbar med barn/ungdom måste begära ut ett 
registerutdrag som visar att man inte är brottsligt belastad. Vi har gjort det en gång tidigare men de 
registerutdrag som vi har är för gamla. Enligt nuvarande regler ska vi begära ut ett nytt registerutdrag 
varje år. Detta ska uppvisas antingen genom att ordföranden får läsa registerutdraget från ett brev från 
Polismyndigheten och kuvertet ska vara oöppnat vid uppvisandet så att ordföranden är den första att 
öppna brevet. Allt för att risken för manipulation med innehållet ska vara obefintligt. Alternativt kan 
man begära ut registerutdraget via Minmyndighetspost, Kivra eller Billo och uppvisa registerutdraget för 
ordföranden via din mobiltelefon, läsplatta eller dator.  


Ordföranden Mikael A lovade skicka ut ett mail till berörda med länk till Polismyndigheten för att begära 
ut registerutdraget.  


§14 Nästa möte 


Nästa möte bestämdes till måndagen den 4 mars klockan 19.15 i Harlekin. 


 


 


 







§15 Övriga frågor 


*Henrik påminde om att vi tidigare beslutat om en kommande blixtturnering på Skottdagen, se 
Protokollet från 13 juni 2023 §12.  


NSS följer den tradition som föregående ordföranden Lennart Andersson instiftade år 2016 att en 
Skottdagschackturnering spelas vart fjärde år den 29 februari. I år infaller datumet på en torsdag så 
Henrik får boka Harlekin för tiden 18.00 – 21.00 den kvällen. I år kommer turneringen att spelas med 
blixtregler, 9 ronder, 5 minuters speltid per spelare utan tidstillägg och med ELO-rating, dvs kungen får 
inte slås.  


Skottdagschackturneringen spelas internt, dvs vi skickar inte ut inbjudan men om någon 
uppmärksammar denna på vår hemsida eller på sociala medier så tillåter vi dessa att deltaga. Som pris 
delas tre Diplom ut, liksom vid tidigare turnering. Deltagarna bjuds på kaffe, saft eller motsvarande och 
någon kaka. Ingen startavgift, det är gratis att deltaga. 


*Henrik anförde också att det finns kaffe i skåpet och att det står medlemmarna fritt att även under 
spelkväll brygga kaffe när det finns.  


*Seniorträningarna, det är dålig uppslutning. Vi har ingen seniorledare vid träningskvällarna och det 
vore önskvärt om vi kunde ordna temakvällar. Som nämnts under §12 ovan kan man ägna en del av 
kvällen till analyser. En tanke är om en liten grupp t ex Kent, Henrik och Mattias tar på sig att leda 
verksamheten. Kent och Mattias får tillfrågas, Henrik gillar tanken. 


*Johnny har sedan tidigare kontakt med Franko Lukez fått ett preliminärt löfte om att Franko gärna 
kommer till oss och analyserar sex-sju av våra nyspelade partier i KM eller lagspel under en kväll och han 
vill inte ens ha betalt för detta. Johnny fick i uppgift att kontakta Franko för att spika en eller möjligen 
två kvällar under våren när det inte spelas KM. 


*Projektorn i Harlekin står till vårt förfogande alla kvällar och det är bra om den används när det kan 
vara till hjälp i vår verksamhet. 


 §16 Mötet avslutas 


Ordföranden Mikael Alriksson tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. Videolänken 
kopplades ner. 


NYBRO SCHACKSÄLLSKAP 2024-01-22 
Vid datorn    (Underskrifter sker via dator/mobil med hjälp av BankID) 


 


Johnny Williamsson, sekreterare 


 


Justeras   


 


 


 


Mikael Alriksson    Henrik Carlsson 
  
 






[
  {
    "personal_id": "9b69b3ee42198f6c230c03ec60f9f60511cd77e7ac1aa305876d7d6d5e12c57e",
    "sign_ip": "94.191.153.58",
    "full_name": "HENRIK CARLSSON",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "94.191.153.58",
      "orderRef": "20b3e1b3-1191-48ae-9387-618306514f00",
      "status": "complete"
    },
    "signed_files": [
      {
        "sha256": "a0eaeedbe76903499c6ef66e00ca973e1d126342b39a0d7952aa76f7967674c2",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 98230
      }
    ],
    "sign_time": "2024-01-25T11:46:44.588Z",
    "sign_text": "Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):\n\n(1) Avser PDF-fil enligt följande\nNamn: Protokoll Styrelsemote NSS 2024-01-22.pdf\nStorlek: 98230 byte\nHashvärde SHA256: a0eaeedbe76903499c6ef66e00ca973e1d126342b39a0d7952aa76f7967674c2",
    "id_service": "bankid_v5-mask_id"
  },
  {
    "personal_id": "640620ad74d3be098750012c57098fdff933e32d625adffc3c0bcdc11a687876",
    "sign_ip": "85.195.58.100",
    "full_name": "JOHNNY WILLIAMSSON",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "85.195.58.100",
      "orderRef": "9cece266-0477-4e0a-8077-8cfb931cf562",
      "status": "complete"
    },
    "signed_files": [
      {
        "sha256": "a0eaeedbe76903499c6ef66e00ca973e1d126342b39a0d7952aa76f7967674c2",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 98230
      }
    ],
    "sign_time": "2024-01-25T11:52:48.195Z",
    "sign_text": "Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):\n\n(1) Avser PDF-fil enligt följande\nNamn: Protokoll Styrelsemote NSS 2024-01-22.pdf\nStorlek: 98230 byte\nHashvärde SHA256: a0eaeedbe76903499c6ef66e00ca973e1d126342b39a0d7952aa76f7967674c2",
    "id_service": "bankid_v5-mask_id"
  },
  {
    "personal_id": "69ca1f3385a4ba8f456675a5e6ed7782a7922ebb5e4bf34b513b1eda0f76ab30",
    "sign_ip": "185.205.224.102",
    "full_name": "MIKAEL ALRIKSSON",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "185.205.224.102",
      "orderRef": "41630d46-1783-47ce-8cb0-67c2c66e701d",
      "status": "complete"
    },
    "signed_files": [
      {
        "sha256": "a0eaeedbe76903499c6ef66e00ca973e1d126342b39a0d7952aa76f7967674c2",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 98230
      }
    ],
    "sign_time": "2024-01-25T15:25:18.573Z",
    "sign_text": "Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):\n\n(1) Avser PDF-fil enligt följande\nNamn: Protokoll Styrelsemote NSS 2024-01-22.pdf\nStorlek: 98230 byte\nHashvärde SHA256: a0eaeedbe76903499c6ef66e00ca973e1d126342b39a0d7952aa76f7967674c2",
    "id_service": "bankid_v5-mask_id"
  }
]

		2024-01-25T18:34:47+0000


	



